

審查通過 證明編號 NUM 日期 Date	AS-IRB-HS07-109054   0619'2020	中央研究院人文社會科學研究倫理委員會 研究計畫審查通過證明 <i>Certificate of Approval</i>	IRB-HS07 日期 Date : 0830'2019
-----------------------------------	---	--	------------------------------------

申請案編號 Application No: AS-IRB-HS 02-19040 (R3)

計畫名稱 Project title : 總計畫：自我核心完整網絡：由接觸觀點整合社會網絡分析兩大研究  
 傳承 Egocentric Complete Networks: Integrating Two Traditions  
 from the Contact-based Perspective  
 分支計畫一：宗教活動之自我核心及完整網絡：接觸日記與社群媒體  
 的網絡研究 Egocentric and complete religious networks: a network  
 research combining contact diaries and social media records  
 分支計畫二：由社群媒體接觸記錄重構完整班級網絡 Reconstructing  
 complete class networks from contact records on social media  
 分支計畫三：從自我核心網絡到完整網絡：部分及不一致接觸資料的  
 推論設計 From egocentric to complete networks: Inference designs  
 based on partial and inconsistent contact data

申請人 Project Investigator : 傅仰止 Yang-chih Fu

合作機構 Collaborating Institute(s) :

齊偉先 (Wei-Hsian Chi) / 中央研究院社會學研究所 (Institute of Sociology, Academia Sinica) (分支  
 計畫一主持人)

劉維中 (Wei-Chung Liu) / 中央研究院統計學研究所 (Institute of Statistical Science, Academia  
 Sinica) (分支計畫二主持人)

李宣緯 (Hsuan-Wei Lee) / 中央研究院社會學研究所 (Institute of Sociology, Academia Sinica) (分  
 支計畫三主持人)

協同主持人：

顏佐榕 (Tso-Jung Yen) / 中央研究院社會學研究所 (Institute of Sociology, Academia Sinica)

詹大千 (Ta-Chien Chan) / 中央研究院人文社會科學研究中心 (Research Center for Humanities  
 and Social Sciences, Academia Sinica)

楊得年 (De-Nian Yang) / 中央研究院資訊科學研究所 (Institute of Information Science, Academia  
 Sinica)

黃景祥 (Jing-Shiang Hwang) / 中央研究院統計學研究所 (Institute of Statistical Science, Academia  
 Sinica)

江彥生 (Chiang Yen-Sheng) / 中央研究院社會學研究所 (Institute of Sociology, Academia Sinica)

馬匡六 (Kwan-Liu Ma) / 戴維斯加利福尼亞大學計算機科學系 (Department of Computer Science,  
 UC Davis)

執行期間 Project Duration : From 2020 / 01 / 01 / to 2022 / 12 / 31 / ;  
 (yyyy / mm/ dd) (yyyy / mm/ dd)

核准日期 Approval Date : 2020 / 06 / 19 / (yyyy / mm/ dd)

有效期限 Due Date : From 2020 / 06 / 19 / to 2022 / 12 / 31 /  
 (yyyy / mm/ dd) (yyyy / mm/ dd)

注意事項 Notes :

中央研究院人文社會科學研究倫理委員會  
**IRB on Humanities & Social Science Research / IRB-HS**  
**Academia Sinica**

1. 欲檢閱者，請向本委員會依程序申請。
2. 請每年進行年度備查，並於 2023 / 12 / 31 / (yyyy / mm / dd) 前繳交結案報告至本委員會審查。  
The progress report should be submitted to the IRB at Academia Sinica annually, and final report should be submitted to the IRB at Academia Sinica before 2023 / 12 / 31 / (yyyy/mm/dd) for review.
3. 如研究發生非預期事件，應即時向本委員會報告。  
All the unexpected events are required to be reported to IRB-HS of Academia Sinica promptly.
4. 研究計畫執行中，若有涉及與研究倫理相關的修正或變更，應事先提出「修正申請」並獲通過，始可執行。  
Any changes of the research project pertaining to ethical issues must be reviewed and approved by the IRB-HS before implementation.
5. 若需展延計畫執行時間，應於計畫期滿日 2022 / 12 / 31 / 前提出申請。  
Extension of the duration of the project should be submitted to the IRB-HS of Academia Sinica for approval before the last day of the research project (2022 / 12 / 31).

茲 證明上項人文社會科學研究計畫(AS-IRB-HS 19040 v.3)，包括其研究參與者之說明同意書、問卷、招募廣告，已經本委員會之審核，並同意此計畫書之內容符合本委員會所訂定之人文社會科學研究倫理標準。

The above named study proposal (AS-IRB-HS 19040 v.3) has been reviewed, along with the informed consent form, questionnaire, and recruitment announcement, and found to conform with the guidelines set forth by IRB on Humanities & Social Science Research / IRB-HS Academia Sinica.

主任委員：  
Chairperson

日期：  
Date